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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  
 

Zápisnica z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 23.09.2015 

 
 
 

 Prítomní :     podľa prezenčnej listiny 
 Návrhová komisia :    Attila Bocska, Jozef Badala 
 Overovatelia zápisnice :   Ing. Tihamér Gyarmati, Karol Bršťák 
 Zapisovateľka :     Klaudia Pinkeová  
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa  
3. Kontrola plnenia uznesení z 9. zasadnutia OZ 
4. Informácie o podaných ţiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
5. Správa hlavného kontrolóra 
6. Ochrana obce pred prívalovými vodami 
7. Informácie zo zasadnutiach jednotlivých komisií 
8. Interpelácie 
9. Aktuálne otázky a diskusia 
10. Návrhy uznesení 
11. Záver 

 

 

1. Otvorenie 
Starosta obce Ing. Jozef Jobbágy otvoril a viedol zasadnutie obecného zastupiteľstva a privítal 

prítomných poslancov na 10. zasadnutí OZ. 
Po prečítaní programu sa starosta obce spýtal či má niekto z poslancov pripomienky k programu 
zasadnutia alebo pozmeňujúce návrhy.  
Nakoľko ţiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy neboli, starosta obce dal programové body v 

predloţenom znení na hlasovanie. 
 Hlasovanie :  
Prítomní: 7   za: 7   proti: 0    zdrţal sa: 0 

 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  
Attila Bocska, Jozef Badala 
Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 
Prítomní: 7   za: 5   proti: 0    zdrţal sa: 2 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 
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Ing. Tihamér Gyarmati, Karol Bršťák 
Hlasovanie poslancov za overovateľov zápisnice: 
Prítomní: 7   za: 5   proti: 0    zdrţal sa: 2 
Ing. Jozef Jobbágy-  dávam  hlasovať za zapisovateľku zápisnice: 
Klaudia Pinkeová 
Prítomní: 7                   za: 7              proti: 0   zdrţal sa: 0 
 
3. Kontrola plnenia uznesení z 9. zasadnutia OZ 
Kontrolu plnenia uznesení z 9.zasadnutia prečítala prednostka úradu. 
 

 Uznesenie č. 116/2015 - splnené 
 Uznesenie č. 117/2015- splnené 
 Uznesenie č. 118/2015- splnené 
 Uznesenie č. 119/2015- splnené 
 Uznesenie č. 120/2015- splnené 
 Uznesenie č. 121/2015 – v štádiu riešenia 
 Uznesenie č. 122/2015– v štádiu riešenia      
 Uznesenie č. 123/2015– v štádiu riešenia 
 Uznesenie č.124/2015– v štádiu riešenia 
 Uznesenie č. 125/2015- splnené 
 Uznesenie č. 126/2015- splnené     
 Uznesenie č. 127/2015- splnené 
 Uznesenie č. 128/2015- splnené 
 Uznesenie č. 129/2015 – čiastočne splnené 
 Uznesenie č.130/2015- splnené 
 Uznesenie č.131/2015- splnené 

 
Uznesenia z predošlých  zasadnutiach: 

 Uznesenie č. 81/2015- nesplnené 
 Uznesenie č. 85/2015- nesplnené 
 Uznesenie č. 97/2015- nesplnené 
 Uznesenie č. 99/2015- nesplnené 
 Uznesenie č. 100/2015- nesplnené 
 Uznesenie č. 101/2015- nesplnené 
 Uznesenie č. 58/2015- v štádiu riešenia 
 Uznesenie č. 59/2015- zrušené 

 

Ing. T. Gyarmati – s realizáciou balkóna v telocvični ZŠ sa uţ niečo riešilo? 
Ing. T. Horváthová – neobdrţali sme ešte ţiadnu poţiadavku od ZŠ 
Ing. T. Gyarmati – na streche budove bývalej MŠ sa mala začať oprava strechy, v akom štádiu je to? 
Ing. J. Jobbágy – práce sa začali dnešným dňom 
Ing. T. Gyarmati – uţ aj na minulom zasadnutí som sa pýtal na kanalizáciu, v akom štádiu je to teraz? 
A. Szabolcsová – na prerokovaní boli Ing. Kovácsová a Ing. Juhászová zo Spoločného stavebného 

úradu a aj z iných úradov 
Od dnešného dňa začali pracovať na rozhodnutí na územné konanie. Po vydaní rozhodnutia sa môţe 

podať ţiadosť na stavebné povolenie, ktorá sa podáva na Ţivotné prostredie. 
Ing. T. Gyarmati – Zmeny územného plánu uţ prebehli? 
A. Szabolcsová –odborne spôsobilá osoba nám poslala VZN a návrh uznesenia o schválení Územného 

plánu obce, ktoré bude vyvesené na 15 dní, po odsúhlasení a zvesení uznesenia to bude v poriadku 



3 
 

Ing. T. Gyarmati – je k tomu potrebné Stavebné povolenie, aby sa podala ţiadosť? 
Ing. J. Jobbágy- bez toho ţiadosť neprijmú  
Ing. T. Gyarmati – tak na kedy je plánované podávanie ţiadosti? 
A. Szabolcsová – nie je stanovený posledný deň na podávanie ţiadostí, ale pribliţne koncom októbra 
 Ing. T. Gyarmati – medzi tým s realizáciou by sa nemalo zaoberať, nakoľko uţ vieme čo chceme 

a ako to chceme robiť? 
A. Szabolcsová – verejné obstarávanie, na to ţe kto bude realizovať výstavbu kanalizácie a ČOV je 

v priebehu, musíme zabezpečiť autorský dozor, stavebný dozor a vykonávanie dozoru, všetko je 

v štádiu riešenia 
Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie kontrolu plnenia 
uznesenia z 9.zasadnutia OZ 
Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 
Prítomní.: 7                 za: 7              proti: 0   zdrţal sa: 0 
 
4. Informácie o podaných ţiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
Prednostka obecného úradu poinformovala poslancov s došlými ţiadosťami na obecný úrad a s 

podujatiami, ktoré sa konali v obci.  Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému bodu.  
 
5. Správa hlavného kontrolóra 
JUDr. I. Vajlík – informoval prítomných  o vykonanej kontrole  
Na základe plánu kontrolnej činnosti som vykonal kontrolu inventarizácie pokladne v zmysle §29 od. 

3, zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov za obdobie od 01.01.2015 do 

31.03.2015 a od 01.04.2015 do 30.06.2015 na Obecnom úrade Svätý Peter, ZŠ s MŠ Školská 22, ZŠ 

s MŠ s VJM Školská 22 a Domov sociálnych sluţieb ,,Dúha“. Aj finančné limity u kaţdého 

kontrolovaného boli dodrţané. Nedostatky zistené neboli. 
Čo sa týka kontroly na základe uznesenia OZ č. 113/2015, mal by som k tomu pripomienku a to, ţe 

v uznesení je napísané ,, s doplnením priebeţnej kontroly podľa §18d, ods.1 zákona č 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení“, § 18d upravuje rozsah kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a samotný pojem, 

ţe priebeţnej kontroly to upravuje zákon č. 502/2001. Hlavný kontrolór podľa tohto zákona priebeţné 

kontroly nerobí. Zmenu tohto uznesenia ţiadať nebudem. 
Hospodárenie s majetkom obce som popísal vo svojej správe a taktieţ aj zoznam právnych predpisov 

a VZN obce. Zabudol som však dopísať zákon č. 431/2002 o účtovníctve v znení neskorších 

predpisov. Osobitné predpisy som neuvádzal, nakoľko v zákone je odkaz na ďalší zákon. 
Ing. T. Gyarmati – prvé štyri body boli prekontrolované podľa plánu, poprosil by som kolegov, aby 

sme sa zaoberali s bodom V. Kontrola na základe uznesenia č. 113/2015. 
V správe sú rozpísané tri schválené uznesenia, je to v poriadku hlasovali sme o nich, ale ja som mal na 
mysli, keď som dávala tento návrh na uznesenie, ţe aspoň jednou vetou napísať, ţe je to v poriadku 
podľa príslušného zákona.  
JUDr. I. Vajlík – citujem ,, vklad do katastra nehnuteľností bol povolený“, keď to kataster zapíše, tak 
tam je všetko v poriadku 
Ing. T. Gyarmati – netešilo by ma to, ak by sa niečo vrátilo späť z katastra 
Hlavný kontrolór kontroluje či sú kontrolované veci v poriadku podľa zákona. Stačí jednou vetou 

napísať či sa našli nedostatky alebo nie. Mohol by som ţiadať, aby sa to nabudúce takto robilo? 
JUDr. I. Vajlík – môţete 
Ing. T. Gyarmati – v ďalšom bode sú vymenované uznesenia z posledného OZ, ktoré sú ešte v štádiu 

riešenia a ktoré sú splnené 
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Opäť by som ţiadal, aby hlavný kontrolór prekontroloval tie uznesenia, o ktorých sme hlasovali, či sú 

v poriadku a v tom prípade, ak by sme sa niekde pomýlili alebo v prípadoch kde by sa zle rozhodlo, 
aby nás na to upozornil. V uznesení nie je kontrola plnenia ale kontrola uznesení z hľadiska 

zákonnosti. Môţe sa to takto riešiť? Ďalej v schválenom uznesení sú ešte dva ďalšie body a to, 
kontrola vybavovania sťaţností a petícií – na kaţdé zasadnutie OZ, keď je to relevantné v správe sa 

toto neuvádza, čiţe môţeme predpokladať, ţe sa neevidujú ţiadne sťaţnosti ani petície? Tieţ by sa to 

mohlo do správy zapísať. 
JUDr. I. Vajlík – pozrel som sa na to, na úrad nie sú podané ţiadne sťaţnosti ani petície 
 Ing. T. Gyarmati –   ďalej je to kontrola príjmov, výdavkov a finančných operácií obce – kvartálne, na 

zasadnutie OZ, keď sa prerokováva čerpanie rozpočtu obce, o tomto sme hovorili na minulom 
zasadnutí OZ, dostali sme aj správu od hlavného kontrolóra 
Podľa mňa je to dosť formálna kontrola, v rozpočte by sa mali prekontrolovať aj niektoré jednotlivé 

podkapitoly, či je čerpanie v poriadku. Ak túto kontrolu nebude vykonávať hlavný kontrolór, tak si 

materiáli na prekontrolovanie budem ţiadať ja. 
Máme účtovníčku, ktorá vykonáva účtovníctvo obce, mal by som otázku, ţe kto ju kontroluje a ako? 
Je tam nejaká priebeţná kontrola a osoba, ktorá účtovanie schvaľuje? 
JUDr. I. Vajlík – kaţdú finančnú operáciu potvrdzuje p. prednostka a p. starosta, tu je tá priebeţná 

kontrola. Bez priebeţnej kontroly ţiadna finančná kontrola sa nesmie vykonať. 
Ing. T. Gyarmati –   čiţe čo účtovníčka zaúčtuje to podpisuje prednostka úradu a starosta? 
Ing. J. Jobbágy – áno, podpisujeme vţdy dvaja 
JUDr. I. Vajlík – podpisujú ešte pred realizáciou finančnej transakcie, to je podstata priebeţnej 

kontroly 
Ing. T. Gyarmati –ak sa bude niekedy vykazovať rozpočet, pozriem si niektorú kapitolu, či je to 

v poriadku zaznamenané 
Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 2/2015 s doplnením 
Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 
Prítomní.: 7                 za: 7              proti: 0   zdrţal sa: 0 
 
6. Ochrana obce pred prívalovými vodami 
Ing. J.Jobbágy – v tejto téme som sa skontaktoval s Vodohospodárskym podnikom Bratislava 
a rokoval som aj s Pozemkovým úradom Komárno 
Máte pred sebou mapku ( príloha zápisnice ), kde sú vyznačené naše pozemky. Mapu som poskytol aj 

Vodohospodárskemu podniku a Ing. F. Némethovi spolu s materiálmi na preštudovanie. 
Poţiadal som projektanta Ing. Németha o vypracovanie cenovej ponuky na tento projekt. 
Tá skutočnosť, ktorá je vyznačená na mapke bude zapísaná v katastri aţ v roku 2016. Zasielali sme 
objednávku Slovenskému hydrometeorologickému ústavu, aby nám poskytli údaje, ţe na tom mieste 
s akým mnoţstvom atmosférických zráţok môţeme počítať. Mapu nám vypracoval Pozemkový úrad 

Komárno, na ktorom je vyznačené, kde by sa mohli vybudovať ochranné steny. Ak budeme mať 

cenovú ponuku predloţíme to pred OZ. Bez dotácie by bolo veľmi ťaţké takýto projekt realizovať.  
Ing. T. Gyarmati – predpokladám, ak sa kompetentný na túto tému pripravia, preštudujú si poskytnuté 

materiály, ţe bude zvolaná aj s poslancami OZ nejaká diskusia 
Komisia výstavby sa určite bude s tým zaoberať na jednotlivých zasadnutiach, preto ţiadam, aby som 

bol oboznámený, kedy budú zasadať jednotlivé komisie, pretoţe ja ako poslanec o tom nemám 

informáciu a zápisnice z komisií dostanem tri dni pred zasadnutím OZ a nemám čas sa na OZ 

pripraviť. 
JUDr. I. Vajlík – zasadnutia komisií nie sú verejné, o tom, kto sa môţe zúčastniť na zasadnutí komisie 

okrem členov rozhoduje predseda komisie 
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Ing. T. Gyarmati –poprosil by som Vás p. kontrolór, aby ste mi vyhľadali ten odsek v zákone, ktorý 

o tomto hovorí, okrem toho si aj tak ţiadam, aby som bol vopred oboznámený o termínoch zasadnutia 
komisií 
 
7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

 
Komisia výstavby, ţivotného prostredia  a rozvoja obce 

Ing. T. Horváthová - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné ţiadosti: 

 Ţiadosti o pridelenie obecných nájomných bytov do prenájmu prišli od menovaných: 
1. Roman Vida, Pionierska 25, Sv. Peter                                                  
2. Miroslav Molnár, Svätý Peter                                                               

 
Komisia navrhuje, aby hore uvedení ţiadatelia  boli vedení v evidencii o pridelenie nájomných bytov 

do konca r. 2016.  
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 3/2015 
Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0   
 
 Veronika Hamranová, Hurbanovská 34, Dulovce – ţiada o odkúpenie stavebného pozemku za 

účelom výstavby rodinného domu. 
Komisia navrhuje viesť ţiadosť v evidencii. 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 4/2015 
Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0   
 
 Nájomníci obecných bytov na ulici Široká č. 46, Svätý Peter – ţiadajú o výmenu      
      vchodových dverí na bytoch 46/A, 46/B, 46/C, 46/E, 46/F z dôvodu, ţe sú nevyhovujúce,    
      na viacerých miestach sú prasknuté a tým dochádza k samovoľnému prepúšťaniu vzduchu  
      do bytov 
 K. Bršťák – koľko financií majú vo fonde opráv? 
 Ing. T. Horváthová – vo fonde opráv majú 1 748,-€ 
 K. Bršťák –musia sa meniť aj zárubne? 
 Ing. J. Jobbágy – ak sa menia na plastové, tak sa musia meniť aj zárubne 
 Ing. T. Gyarmati – budú plastové? 
 Ing. T. Horváthová – áno, prieskum sa robil na plastové dvere 
 Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 5/2015 
 Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0   
 
 Mária Slezáková a Róbert Szabó, Dulovská cesta 14, Svätý Peter  – ţiadajú o odpustenie 

dvojmesačného nájomného z dôvodu, ţe v susednom byte bolo prasknuté potrubie a steny ich bytu 
prevlhli, opadala omietka na chodbe, v spálni aj obývacej izbe. Z toho dôvodu je potrebná 

rekonštrukcia stien, ktorú by uskutočnili z vlastných finančných zdrojov sami.    
Komisia navrhuje vyčísliť, akú sumu by predstavovala rekonštrukcia stien bytu v prípade, ţe by ju 

robila obec so svojimi zamestnancami a tú sumu by obec odpustila ţiadateľom z nájomného. 
Ing. T. Horváthová – finančná komisia navrhuje, aby si opravu dala spraviť sama a vo výške 300,-€, a 
aby vydokladovala výdavky, ktoré by sa jej refundovali  
Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje, aby obec refundovala 
výdavky na opravu bytu na ul. Dulovská cesta č. 14, Svätý Peter pre ţiadateľov Mária Slezáková 

a Róbert Szabó do výšky 300,-€. 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
 Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0   
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 Šimonek Karol a manţelka Erika, Hurbanovská cesta 812/27,  Svätý Peter  – ţiadajú 

o vybudovanie prechodu cez ţľab k rodinnému domu podľa výkresovej dokumentácie na ul. 

Zichyho 2071/94. 
Komisia nesúhlasí so ţiadosťou p. Šimoneka a jeho manţelky z dôvodu, ţe toho času, keď sa začala 

výstavba miestnej komunikácie, boli vyzvaní na prejednanie záleţitosti, vtedy ešte bola moţnosť riešiť 

situáciu, nakoľko sa ţiadatelia vtedy nevyjadrili, majú moţnosť si v súčasnosti zrealizovať vchod 

osobne na vlastné náklady.  
Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ neschvaľuje, vybudovanie prechodu 
cez ţľab k rodinnému domu podľa výkresovej dokumentácie na ul. Zichyho 2071/94 pre ţiadateľov 

Šimonek Karol a manţ. Erika, Hurbanovská cesta 812/27 Svätý Peter 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
 Prítomní: 7        za: 6         proti: 0        zdrţal sa: 1   
 
Ing. T. Horváthová – komisia ďalej riešila zriadenie verejného osvetlenia v lokalite ,,Csőszhegy“, aby 

sa zakúpili 4ks svetiel  na dolnú časť lokality a aby sa podala ţiadosť na ZSE na povolenie osadenia 

svetiel. Komisia tieţ navrhuje, aby sa zistilo za akých podmienok je moţné realizovať osadenie svetiel 

v hornej časti a či je potrebné povolenie od Regionálnej správy ciest Komárno, zatiaľ sa na tom 
pracuje  
 
 Nájomníci obecných bytov na ulici Široká č. 48, Svätý Peter - komisia na minulom zasadnutí 

riešila ţiadosť nájomníkov obecných bytov, ktorý ţiadali o prefarbenie exteriéru bytovky.   
Komisia navrhuje odsúhlasiť finančné prostriedky na materiál – farbu a zamestnanci OÚ nech 

premaľujú bytovku.  
Ing. T. Horváthová – fond opráv majú vo výške 1 748,-€, táto skutočnosť je k 31.12.2014, 
 vymaľovanie by stálo 1m

2 pribliţne 6,-€, bytovka má plochu 340m
2
, takţe vymaľovanie by stálo 

okolo 2 040,-€. Financie by mali vo fonde opráv vyčerpané. Komisia navrhuje odsúhlasiť finančné 

prostriedky na materiál. 
K. Bršťák – rezerva sa musí nechať, všetky financie sa nesmú vyčerpať 
Keď sa stane niečo váţne načo budú potrebovať peniaze, tak z čoho by sa to zaplatilo? 
Zs. Hajabács  - pred zimou by sa to nemalo vymaľovať 
Ing. J. Jobbágy – navrhujem, aby sa exteriér bytovky vymaľoval na jar 
Ing. T. Gyarmati – existujú aj také farby na fasádu, ktoré majú ochranné účinky 
K. Bršťák – navrhujem, aby sa oznámilo nájomníkom obecných bytov, ţe nakoľko nemajú dostatok 

finančných prostriedkov vo fonde opráv, či sú ochotný sa spolu zúčastniť na financovaní alebo, aby 

vydrţali do budúceho roka, keď vo fonde budú mať dostatok financií 
Ing. J. Nemcsicsová – tieto bytovky sú vo vlastníctve obce a obec má povinnosť zo zákona o dotáciách 

na rozvoj bývania vytvárať fond opráv 
Účelom tvorby fondu opráv, na ktoré máme aj VZN je vytvárať finančné podmienky pre včasnosť 

a plánovanie údrţby bytového fondu a uplatňovať tak zodpovednosť vyplývajúce z vlastníctva 

nehnuteľností. Neviem ako veľmi je nevyhnutná maľovka. 
K. Bršťák – nie je to krízový stav 
J. Badala- je to jedno, ţe akou farbou sa zafarbí exteriér, ak k stene budú naďalej prikladať drevo 
Ing. J. Jobbágy – dajte návrh 
K. Bršťák – viacerí z nás majú ten názor, aby prefarbenie exteriérovej fasády bytovky sa odsúhlasilo 

aţ na budúci rok 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ nesúhlasí s čerpaním fondu opráv na 

prefarbenie exteriérovej fasády na ul. Široká č. 48 a ukladá obecnému úradu informovať nájomníkov 

o situácii a naplánovať maľovku na rok 2016 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
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 Prítomní: 7        za: 6         proti: 0        zdrţal sa: 1   
 

 Návrh poslanca OZ Zs. Hajabácsa - na zasadnutí OZ dňa 31.08.2015 predniesol poţiadavku 

v súvislosti so starými domami v obci na predaj 
Komisia sa vyjadrila, ţe podľa nich je predaj kaţdého rodinného domu súkromná záleţitosť vlastníka 

a obec nemôţe do rozhodnutia vlastníka zasahovať. Obec by mala právo zasiahnuť jedine v prípade 

krízovej situácie.  
Zs. Hajabács- ja som mal na mysli, tie staré domy, ktoré ak bude vybudovaná kanalizácia v obci, tak 
ich pozemok uţ bude mať vyššiu hodnotu 
Mohla by byť určená jedna suma na odkúpenie domu napr.: do výšky 8 000,-€, obec by ju odkúpila 

a v budúcnosti by sa mohla odpredať záujemcom o stavebný pozemok 
Ing. T. Gyarmati – s touto témou by sa mohlo zaoberať aj naďalej, aby sme sa vyhli susedstvu 

s neprispôsobivými občanmi 
T. Hamran – podporujem to tieţ, treba stanoviť nejakú cenu a ak by mal niekto v obci záujem predať 

starý RD do tej nami stanovenej ceny, tak aby to oznámil obecnému úradu 
Ing. T. Gyarmati – zatiaľ by sa s touto témou mohla zaoberať príslušná komisia a pracovníci úradu, 

aby sa našiel spôsob zabezpečenia financovania na tento účel 
Ing. J. Jobbágy – určite sa s tým treba zaoberať, ale aj majitelia tých starých domov by sa mali o ne 
starať, mali by vyčistiť okolie domu, záhrady, dať pozemok a okolie domu do poriadku 
A. Bocska – momentálne nemáme v obci veľa stavebných pozemkov na predaj, tak kto by podal 

ţiadosť na úrad o stavebný pozemok treba im ponúknuť tie RD, ktoré sú na predaj v obci napr.: do 
tých 5 000,-€ 
Ing. T. Gyarmati – keby sa mala teraz otvoriť nová časť v obci, stálo by to oveľa viac od projektov cez 

infraštruktúru 
Pravdepodobne by bola lacnejšia verzia odkúpenie starých RD. 
Zs. Hajabács – ako prvé by sme mohli začať sledovať ponuky a draţby RD 
Ing. J. Jobbágy – v prvom rade by si mali majitelia vyčistiť okolie domu, keď ich chcú predať, ak nás 

poprosia o pomoc my pomôţeme 
A. Bálintová – môj názor je to, ţe všetko sa nemôţe poţadovať od obce, nech si majitelia vyčistia 

pozemok na vlastné náklady 
Ing. T. Gyarmati – ale ani to by nebolo v poriadku, keby sme tým pomohli, ktorý nechajú chátrať svoje 

domy a tým, ktorý sa o tie domy starajú nepomôţeme 
Musíme viesť ľudí k tomu, aby sa kaţdý staral o svoj RD a okolie. Mala by sa nejaká informácia hlásiť 

v obecnom rozhlase, ţe keby mal niekto v obci záujem o predaj RD, nech to oznámi obecnému úradu. 
Ďalšou vecou by bolo to, ţe aby úrad našiel nejaký spôsob financovania a navrhoval by som ešte, ţe 

aby sa o kaţdom nahlásení zaoberalo zvlášť, práve preto by som ani nestanovil cenovú hranicu. 
Zs. Hajabács – podľa mňa nie je dobrý nápad, aby sa to hlásilo v obecnom rozhlase, pretoţe by sa mali 

v prvom rade prezrieť tie RD, o ktorých vieme, ţe sú na predaj 
Ing. T. Gyarmati – podstatné je to, kto sa bude  s tým zaoberať 
Ing. J. Jobbágy – p. poslanci kaţdý má pridelenú svoju ulicu, urobte si v pridelených uliciach prieskum 
JUDr. I. Vajlík – po zrušení VPS som navrhoval zriadiť obecnému úradu organizačnú jednotku – 
Správa obecného majetku 
Podľa môjho názoru to chýba aj v súčasnosti, a tu by som chcel naviazať, ţe by tam mala byť osoba, 
ktorá by za to zodpovedala. Takáto organizačná jednotka by sa zaoberala so správou majetku obce, 
ktorá by mohla pripravovať materiály pre úrad a na zasadnutia OZ 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí, aby sa naďalej zaoberalo 

s RD, ktoré sú v dezolátnom stave prípadne sú na ne vypísané draţby 
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Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
 Prítomní: 7        za: 6         proti: 0        zdrţal sa: 1   
 
Firma OTNS, poverená firmou Národná agentúra pre sieťové a elektronické sluţby – NASES - 
zaslala návrh Zmluvy o nájme. Majú záujem realizovať optické siete v obci Svätý Peter. Jedná sa 

o parcelu č. 705/1 – budova Domu smútku, kde by sa mal na stene budovy osadiť stoţiar a vedľa 

budovy technologický kontajner. Suma nájomného by mala byť len symbolická.  
Komisia navrhuje zistiť, čo firma poskytne obci, aké výhody by povolením takéhoto osadenia obec 

získala.    
Ing. T. Horváthová – v nájomnej zmluve nie je zapísaná cena, je to vo verejno-prospešnom záujme, 

preto je cena symbolická, ako ste súhlasili s realizáciou, teraz tieţ navrhuje komisia súhlasiť 

s podpísaním zmluvy 
A. Szabolcsová – poslali nám aj nákres spolu s návrhom zmluvy, s tým, ţe aj v iných obciach to bude 

realizované za symbolickú cenu 
K. Bršťák – aká je to symbolická cena? 
A. Szabolcsová – neviem, písala som email kompetentnej osobe, ale do dnešného dňa sa mi neozval 
K. Bršťák – najprv musíme vedieť aká je to cena a potom môţeme o nej hlasovať 
A. Bocska – podľa nákresu ten kontajner nebude  na veľmi estetickom mieste  
Ing. T. Gyarmati – navrhujem, aby sa o tom dnes nesúhlasilo, aby sa s tým komisia ďalej zaoberala 
J. Badala – musí sa určiť nejaká cena 
A. Bocska – mali by nám zaslať nejaké materiály a potom by sme o tom mohli rozhodovať na ďalšom 

zasadnutí OZ 
Ing. T. Gyarmati – cena je iba jedna vec, druhá vec by bola, ţe na to je komisia, aby rozhodla o tom, či 

ten kontajner chcú umiestniť na vhodné miesto a čo sú poţiadavky 
T. Hamran – na nákrese je vidieť, ţe by to bolo medzi stoţiarom a budovou 
Ing. J. Jobbágy – nech to prejedná komisia ešte raz 
Ing. T. Gyarmati – ďalšia vec, čo nie je v navrhovanom uznesení, ţe o ktorú parcelu sa jedná, za akú 

cenu a za akých podmienok, pri takýchto uzneseniach by to malo byť zapísané 
Takto by som si predstavoval návrh uznesenia. 
 
Komisia kultúry, športu 
Badala J. – informácie zo zasadnutia komisii 
Prejednával sa blíţiaci Folklórny festival Oberačkových ľudových zvykov, aby sa za občerstvenie 

vyberalo 1,-€, aby sa neplytvalo s jedlom 
Ing. T. Horváthová – finančná komisia navrhuje, aby sa vyberalo vstupné vo výške 1,- € a kaţdé ďalšie 

občerstvenie tieţ vo výške 1,- € 
K. Bršťák – na Obecných dňoch bol dobrý nápad, ţe boli náramky na ruky, aby sa neplytvalo s jedlom, 
tak navrhujeme, aby kaţdý ďalší lístok za občerstvenie bolo vo výške to 1,- € ( jeden lístok obsahuje: 

guláš, langoš a niečo na pitie) 
Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje lístok na Folklórny festival 
Oberačkových ľudových zvykov vo výške 1,-€ v cene lístka bude občerstvenie pre jednu osobu. Kaţdé 

ďalšie občerstvenie bude vo výške 1,-€ 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
Prítomní: 7        za: 6      proti: 0       zdrţal sa: 0            1 poslanec sa zdrţiaval mimo miestnosti  
 
J. Badala- komisia sa ďalej zaoberala s plánom podujatí 
Kaţdý obdrţal plán podujatí, kde sú vyznačené plánované akcie a obsadenosť kultúrneho domu. 
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Ing. J. Jobbágy – k tomuto bodu by som mal pripomienku, bol som toho názoru, aby sme uţ v januári 

vedeli o tom, čo a kedy sa bude organizovať v kultúrnom dome 
Hovorím to z dôvodu, aby sa nestala taká nepríjemná vec ako sa stala niektorý deň, ţe máme 

naplánovaný program na určitý dátum uţ rok alebo pol roka dopredu, a teraz nám nahlásia, ţe chcú 

organizovať v ten obsadený dátum niečo v kultúrnom dome. 
Navrhujem, aby sme schválili jedno uznesenie o tom, aby sa podávali ţiadosti na obsadenie kultúrneho 

domu písomne. 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje na obsadenie Kultúrneho 

domu podať písomnú poţiadavku na obsadenie kultúrnych podujatí od r. 2016 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
 Prítomní: 7        za: 6         proti: 0        zdrţal sa: 1   
Ing. T. Gyarmati – podľa môjho názoru, by sa plán podujatí mal rozposlať jednotlivým organizáciám, 

vyvesiť to na úradnú tabuľu a dať no na webovú stránku obce, aby kaţdý o tom mal nejaký prehľad 
Týmto by som chcel obsadiť kultúrny dom  na 20. a 21. februára 2016 dvom organizáciám, nakoľko 
vidím v pláne, ţe tieto dátumy sú prázdne. Ţiadosť pošlem aj písomne. 
 
J. Badala – s radosťou by som chcel oznámiť, ţe sa v septembri 2015 konali Medzinárodné detské 

atletické hry, ktoré boli vo Varšave. Svätý Peter reprezentoval Marek Mazan, získal bronzovú medailu, 
s čím robí dobré meno pre školu. V auguste 2015 sa konali Majstrovstvá SR v streľbe, reprezentovala 

našu obec Michaela Mazanová, ktorá v kategórii ,,leţato“ získala 3.miesto. 
 
 
Komisia verejného poriadku 
Ing. T. Horváthová – komisia sa zaoberala ţiadosťou, ktorá bola na môj podnet 
Ţiadosť sa týkala problematiky separovaného odpadu. Obec má 41 zberných miest, ale občania 

nedodrţiavajú pravidlá separovania, snaha osvety obce je zbytočná. Kontajnery na odpad sa týţdenne 

kontrolujú, a stojí nás to nemalé peniaze. Komisia navrhuje umiestnenie mobilnej fotopasce pri 
kontajneroch. 
A. Bocska- nakoľko sa v obci odpad neseparuje vhodne, a pri kontajneroch sa nachádzajú aj nevhodné 

veci, tak tá fotopasca by zachytila kaţdý jeden pohyb, na základe čoho by sme mali aj dôkazy 
K. Bršťák – finančná komisia tieţ súhlasila so zakúpením jednej mobilnej fotopasce 
Zs. Hajabács – chcel by som sa spýtať či máme v obci nejaké miesto alebo kontajner na plech? 
Ing. J. Jobbágy – budeme mať na to miesto a to na Zbernom dvore 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 11/2015 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
 Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0 
A. Bocska – komisia prejednala aj poţiadavku od Ing. Kamocsaiovej, ktorá upozorňuje na poburujúci 

stav vo Svätopeterských viniciach 
Komisia navrhuje informáciu o odpadových rozkladoch aj fotodokumentáciu vyvesiť na úradnú 

tabuľu. 
 
 
Komisia pre rozpočet a správu majetku 
K. Bršťák -   informoval o jednotlivých bodoch, ktoré sa prejednali na komisii 
Stav na bankových účtoch obce k 31.08.2015 je 258 640,36,-€ a zdroje na RF obce k 31.08.2015 je 
161 684,78,-€.  
Ing. J. Jobbágy – kaţdý obdrţal zápisnicu z komisie ak má niekto otázku, tak nech sa páči 
Ing. T. Gyarmati – chcel by som pripomenúť, ţe som ešte stále nedostal tie pohyby na RF čo som 

ţiadal na minulom zasadnutí OZ 
Ing. J. Nemcsicsová – ţiadali ste vykázať RF a to sme Vám aj vykázali a teraz ţiadate pohyby 
Pohyby na RF, to sú účtovné operácie. Účtovne sa RF vysporiadáva ku koncu roka alebo pri 
prerokovaní záverečného účtu obce 
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Ing. T. Gyarmati – ja som ţiadal pohyby na RF, môţete si to prečítať v interpelácii zápisnice, 

vyhľadajte si zápisnicu 
A. Bálintová – p. účtovníčka uţ povedala, ţe nie je zvlášť účet na RF 
Ing. T. Gyarmati – tak mi pošlite zoznam účtovných operácií čo sa týka RF 
A. Bálintová – to sa určite dá 
Ing. T. Gyarmati – to som aj ţiadal 
Ing. J. Nemcsicsová – to ste si neţiadali, ţiadali ste vykázať čerpanie RF a interpelovali ste p. starostu, 
aby sa našiel nejaký spôsob riešenia, buď sa RF dá na osobitný účet alebo nám poskytnete informáciu, 

na ktorých účtoch sa vedie RF 
Nie je tu nič o tom písané, ţe máme vykázať pohyby na RF a o účtoch operáciách 
Ing. T. Gyarmati – môţem to vyhľadať, ale určite si pamätám, ţe ste sa pýtali akou formou, ţe či mi 

stačí ak dáte pohyby na účte RF, ja som odpovedal, ţe áno 
Ing. J. Nemcsicsová – pýtala som sa Vás, či mám dať výpisy z bankových účtov, aby ste si mohli 

overiť stavy peňaţných prostriedkov 
Ing. J. Jobbágy – čo si ţiadal p. poslanec, to je splnené 
Ing. T. Gyarmati – ty máš p. starosta pred sebou jednu zápisnicu, ja mám ďalšie predošlé, v ktorých 

bola o tom reč 
Ţiadam to uţ pribliţne od marca tohto roku, ale nechápem aký je s tým problém? 
Ing. J. Nemcsicsová – ja stále nerozumiem, čo presne ţiadate, lebo hovoríte o peňaţných prostriedkoch 
RF je účtovný účet. Tvorba a pouţitie RF, o tom sa rozhoduje pri schvaľovaní záverečného účtu obce. 
V priebehu roka RF, to je vţdy niečo plánované, na konci roka sa môţe stať, ţe RF nebolo potrebné 

čerpať, nakoľko sme dosiahli iné príjmy. Ja ako účtovník s účtovným vzdelaním chápem RF ako zdroj 
krytia majetku a nie peňaţný účet, ale stále nerozumiem či chcete peňaţný účet alebo účtovný stav. 
Ing. T. Gyarmati – keď sa musí hlásiť o slovo poslanec, tak nech sa aj pracovník úradu hlási 
Zasadnutie má nejaký postup. Pozriem sa ako to je v zápisniciach a písomne poţiadam čo chcem, a ak 
si budem chcieť spresniť svoju poţiadavku, tak na to mám právo a budem si to ţiadať. 
K. Bršťák – ďalej sa komisia zaoberala s financovaním školskej jedálne, ktorá je tieţ rozpísaná  
v zápisnici finančnej komisie 
 
 Zmeny rozpočtu na rok 2015 – finančná komisia navrhuje schváliť zmeny rozpočtu v príjmovej 

aj výdavkovej časti rozpočtu obce, podľa rozpisu, na ktoré sú pripravené aj uznesenia 
Ing. T. Gyarmati – mal by som otázku na financovanie Školskej jedálne, máme rozpísanú skutočnosť 

za r. 2014 a rozpočet na r. 2015, pri energiách je zjavne veľký rozdiel oproti r. 2014 a rozpočtom na 

rok 2015, prečo je to tak? 
Ing. T. Horváthová – plyn je navýšený preto, lebo je tam urobená kotolňa, čo zvlášť vykuruje 
Pri elektrine nikto nepočíta s tým, ţe okrem toho, ţe sa tam varí, na poschodí sú učebne asi štyri pre 

slovenskú školu, ďalej elektrina sa míňa na osvetlenie multifunkčného ihriska, čo sa dopredu nedá 

vypočítať aká tam bude spotreba. Spotreba elektriny z multifunkčného ihriska ide na Školskú jedáleň. 
Ing. T. Gyarmati – pýtam sa hlavného kontrolóra či je tento stav takto v poriadku? 
JUDr. I. Vajlík – nie je, keď som kontroloval inventarizáciu pokladne, aj táto téma bola predmetom 

riešenia, s ktorou sa budeme zaoberať 
Ing. T. Horváthová – na vodné a stočné, tieţ nie je zvlášť vodomer 
Ing. J. Jobbágy – vieme, ţe to takto nie je v poriadku, bude sa to musieť úplne rozdeliť, aby mal kaţdý 

zvlášť meradlá 
Ing. T. Gyarmati – je potrebné to vyriešiť, aby bola zvlášť Školská jedáleň aj ZŠ 
Ak sa s tým budete zaoberať, tak predpokladám, ţe do konca roka sa nájde riešenie, o ktorom nás 

budete informovať, lebo si nemyslím, ţe tento stav je takto korektný 
Ing. J. Jobbágy – bude to veľmi ťaţké 
Ing. T. Gyarmati – v štvrtom bode sú nejaké návrhy na uznesenia, chcel by som sa spýtať, je tu písané, 

ţe pre školy sú nejaké poplatky za rodičov,  prenájom školských priestorov, dary, o aké poloţky sa 

jedná? 
Ing. J. Nemcsicsová – jedná sa o poplatky od rodičov za materskú školu a za školský klub detí, rozpis 

Vám môţem dať 
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Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 12/2015 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
 Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0 
 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 13/2015 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0 
 
 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 14/2015 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
Prítomní: 7        za: 6         proti: 0        zdrţal sa: 1 
 
 Reformovaná kresťanská cirkev, Malá 29 Svätý Peter – Ţiadosť o finančnú dotáciu 
K. Bršťák – na tento rok sa financie uţ prerozdelili a komisia navrhuje viesť ţiadosť v evidencii 
ţiadostí o dotácie z rozpočtu obce na rok 2016 
Ţiadali si dotáciu na výmenu bočných dverí a na renovovanie schodov. Ideálne by bolo podľa môjho 

názoru, ţe by sa najprv tam urobila cesta, nakoľko oni tam uţ chceli dať aj asfalt a potom by sa mali 

vymeniť dvere a zrenovovať tie schody a nie opačne. 
Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 15/2015 
Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  
Prítomní: 7        za: 7         proti: 0        zdrţal sa: 0 
Ing. T. Gyarmati – na čo si podávali ţiadosť? 
K. Bršťák – na výmenu bočných dverí a opravu schodov 
 
8. Interpelácie 
T. Hamran – bolo by potrebné oplotiť park kultúrneho domu zo strany ako je Dulovská cesta, brány sú 

uţ z dvoch strán zavreté, aby sa zabránilo vjazdu motorových vozidiel 
Ing. J. Jobbágy – bude to oplotené 
T. Hamran – a ešte by som sa chcel spýtať, či by sa nedalo nejakým spôsobom pokračovať vo 

zveľaďovaní parku pri KD? 
Malo by sa to spraviť aj s nejakou sieťovinou, aby to bolo estetickejšie. 
Ing. T. Gyarmati – dostali sme pozvánku na Oberačkový deň, chcel by som sa spýtať prečo je 

vynechané obecné zastupiteľstvo? OZ nepozýva občanov obce na túto akciu? 
Ing. J. Jobbágy – na minulej pozvánku bola tá chyba, ţe tam je napísané OZ 
 
9. Aktuálne otázky a diskusia 
K. Bršťák – poţiadala ma p. A. Hegedűsová z obecnej bytovky, ţe im zateká komín, bolo by to tam 
potrebné pozrieť 
Ing. J. Jobbágy – kominár uţ má objednávku, je to zahlásené 
 
10. Návrhy uznesení 
Ing. T. Horváthová – oboznámila prítomných, ţe obecné zastupiteľstvo uznesením č. 412/2014 zo dňa 

12.05.2014 schválilo zámer odpredaja nehnuteľnosti parc. reg. „C“ č. 343 vinice o výmere 368 m
2 

a parc. reg. ,,C“ č. 342 zastavané plochy a nádvoria o výmere 320m2
, ktoré sú vedené na LV č. 1582, 

katastrálne územie Svätý Peter pre Ing. Viliama Kocsisa, Vodná 2927/25, 945 01 Komárno, pod 
podmienkou, ţe parc. reg. ,,C“ č. 342 a parc. reg. „C“ č. 343 sa môţu odpredať aţ po odstránení stavby 

rodinného domu  č. 79, nachádzajúceho sa na parc. reg. ,,C“ č. 342, ktorý je t.č. v prenájme. 
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Rodinný dom je od toho času zbúraný,  na základe toho sa môţe nehnuteľnosti schváliť uznesením OZ 

na odpredaj. 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje v súlade s ustanoveniami § 

9a, ods.8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov odpredaj nehnuteľnosti 

v k.ú. Svätý Peter , pre Ing. Viliama Kocsisa, Vodná 2927/25, 945 01 Komárno za cenu 3,32€/ m
2( 

jednotková východisková hodnota pozemku – vyhláška Ministerstva spravodlivosti SR č. 254/2010 ). 

Jedná na o nasledovnú nehnuteľnosť:  

-  parc. reg. „C“ č. 343 vinice o výmere 368 m
2 a parc. reg. ,,C“ č. 342 zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 320m
2
, ktoré sú vedené na LV č. 1582, katastrálne územie Svätý Peter  

 
Poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci.  
Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 7        proti: 0         zdrţal sa: 0      
 

11. Záver 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané , starosta sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 

ukončil 10. zasadnutie Obecného zastupiteľstva . 
 
 
 
 
Ing. Jozef Jobbágy      Ing. Terézia Horváthová 
  starosta obce                      prednostka úradu  
 
 
Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 
Vo Svätom Petre, dňa 28.09.2015 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Karol Bršťák    .................................................................. 

Ing. Tihamér Gyarmati  .................................................................. 
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Uznesenie z 10. zasadnutie OZ 

konané dňa 23.09.2015 
 
 

Uznesenie č. 132/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení z 9. zasadnutia OZ 
 
Uznesenie č. 133/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
predloţenú správu o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra obce Svätý Peter s odznenými 

pripomienkami 
 
Uznesenie č. 134/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
     aby menovaní:              
      1.  Roman Vida, Pionierska 25, Sv. Peter                                                  
      2.  Miroslav Molnár, Svätý Peter                                                               
 
boli vedení v evidencii ţiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov do konca roka 2016 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 135/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
aby  ţiadosť o odkúpenie stavebného pozemku za účelom výstavby rodinného domu Veroniky 
Hamranovej, Hurbanovská 34, 946 56 Dulovce bola vedená v evidencii uchádzačov o stavebný 

pozemok 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 136/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
 čerpanie fondu opráv na výmenu vchodových dverí na ul. Široká č. 46 vo výške 1 325,-€ 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : ihneď      Zodpovedná: starosta obce 
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Uznesenie č. 137/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
aby obec refundovala výdavky na opravu bytu na ul. Dulovská cesta č. 14, Svätý Peter pre ţiadateľov 

Mária Slezáková a Róbert Szabó do výšky 300,-€. 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 138/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ neschvaľuje 
vybudovanie prechodu cez ţľab k rodinnému domu podľa výkresovej dokumentácie na ul. Zichyho 

2071/94 pre ţiadateľov Šimonek Karol a manţ. Erika, Hurbanovská cesta 812/27 Svätý Peter 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : podľa textu      Zodpovedná: starosta obce 
 
Uznesenie č. 139/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ nesúhlasí 
s čerpaním fondu opráv na prefarbenie exteriérovej fasády na ul. Široká č. 48  
B/ ukladá 
obecnému úradu informovať nájomníkov o situácii a naplánovať maľovku na rok 2016 
C/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 
Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 140/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
aby sa naďalej zaoberalo s rodinnými domami v obci, ktoré sú v dezolátnom stave prípadne sú na ne 

vypísané draţby 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : podľa textu      Zodpovedná: starosta obce 
 
Uznesenie č. 141/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
lístok na Folklórny festival Oberačkových ľudových zvykov  vo výške 1,-€, v cene lístka bude 

občerstvenie pre jednu osobu. Kaţdé ďalšie občerstvenie bude vo výške 1,-€ 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 142/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
aby na obsadenie kultúrneho domu podali záujemcovia písomnú ţiadosť na obsadenie kultúrnych 

podujatí na rok 2016 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín : do konca októbra beţného roka   Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 143/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
zakúpenie jednej mobilnej fotopasce za účelom uľahčenia objasňovania priestupkov v obci 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 144/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
zmenu rozpočtu v príjmovej časti rozpočtu o 26 557,-€ za poplatky za rodičov, prenájom školských 

priestorov a dary 
B/ schvaľuje 
zmenu rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu  

 pre ZŠ s MŠ                                                18 134,-€  
 pre ZŠ s MŠ J. Kossányiho s VJM            8 423,-€  

          
C/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 145/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
zmenu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu   

 dotácia na príspevok na učebnice  891,-€ 
 dotácia z VÚC na obecný deň       1 250,- € 
 dotácia z Úradu vlády na Folklórny festival  
            Oberačkových ľudových zvykov 

        500,- € 

 dotácia z Envirofondu na výstavbu  
            Zberného dvora   

 186 724,- € 

 dotácia na prenesený výkon štátnej  
            správy – matrika 

          60,- € 

 dotácia z ,,Mikroregión Hurbanovo“ na    
            výmenu okien 

     2 850,- € 

 Spolu      192 275,- € 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
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Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 146/2015  
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
zmenu rozpočtu v príjmovej časti  

 za kultúrne podujatia       349,- € 
 za pokuty       359,- € 
 za podielové dane  51 028,- € 
 za Opatrovateľskú sluţbu    8 136,- € 
Spolu  59 872,- € 

 
B/ schvaľuje 
zmenu rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu podľa rozpisu 
ROZPIS VÝDAVKOV K ZMENE ROZPOČTU SUMA  
Autobusová zastávka Hurbanovská ul. 1 070 € 
Hasiči pracovný odev  1 500 € 
Zmeny a doplnky územného plánu 3 000 € 
Podanie ţiadosti o NFP na kanalizáciu a ČOV 10 000 € 
Dopravné značenie - doplnenie chýbajúceho  3 100 € 
Folklórny festival oberačkových ľudových zvykov 200 € 
Projekt na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice 750 € 
Kultúrny dom – opravy a údrţba vchodu, maľovka  1 450 € 
Historický park – vyhotovenie digitálnej mapy 400 € 
Autobus – výdavky na prevádzku 1 000 € 
Športové a kultúrne podujatia 349 € 
MK Dolná ulica (havarijný stav)  500 € 
Verejné osvetlenie Csőszhegy  1 000 € 
MK Vinice - naviac práce oproti projektu  3 525 € 
Fotopasca  400 € 
Platy a odvody pre zamestnancov  31 628 € 
SPOLU 59 872 € 
 
C/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 147/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
aby ţiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce od Reformovanej kresťanskej cirkvi na Slovensku, 

Farský úrad, Malá č. 29, Svätý Peter bola vedená v evidencii ţiadostí o dotácie z rozpočtu obce na rok 

2016 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 148/2015 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
v súlade s ustanoveniami § 9a, ods.8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov odpredaj nehnuteľnosti v k.ú. Svätý Peter , pre Ing. Viliama Kocsisa, Vodná 2927/25, 945 

01 Komárno za cenu 3,32€/ m
2
( jednotková východisková hodnota pozemku – vyhláška Ministerstva 

spravodlivosti SR č. 254/2010 ). Jedná na o nasledovnú nehnuteľnosť:  

-  parc. reg. „C“ č. 343 vinice o výmere 368 m
2 a parc. reg. ,,C“ č. 342 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 320m
2
, ktoré sú vedené na LV č. 1582, katastrálne územie Svätý Peter  

- poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci.  
 

B/ vyhlasuje 
ţe prevod bol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov v súlade s ustanoveniami §9a, ods.8 písm. 

e) zákona NR SR 138/1991 Zb. 
 
C/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 
 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 
 
 
  

        Ing. Terézia Horváthová 
             prednostka úradu 
   
Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 
Vo Svätom Petre, dňa 28.09.2015 
 
Overovatelia: 
 
Karol Bršťák    ................................................. 

Ing. Tihamér Gyarmati ................................................. 

 

 


